
Protokół
ze spotkania Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle

z mieszkańcami osiedla Azoty

W dniu 19.02.2018 r. o godzinie 17.00 odbyło się w siedzibie Rady Osiedla Azoty,
w budynku Mieszkania Chronione przy ul. Waryńskiego 1-3, spotkanie Prezydenta Miasta
Kędzierzyn-Koźle z mieszkańcami osiedla Azoty.
W spotkaniu brali udział następujący przedstawiciele Gminy Kędzierzyn-Koźle:
1. Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle – Sabina Nowosielska,
2. Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle – Artur Maruszczak,
3. Radny Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle – Adam Oczoś,
4. Kierownik Wydziału Administracyjno-Gospodarczego – Agnieszka Zimny-Ilnicka

(protokolant).
Dodatkowo w spotkaniu wzięło udział dwóch przedstawicieli Komendy Powiatowej Policji
w Kędzierzynie-Koźlu.

W trakcie spotkania omówione zostały następujące zagadnienia:

I. Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle poinformowała zebranych mieszkańców o:

1. Rozpoczęciu konsultacji w sprawie Budżetu Obywatelskiego w 2018 roku. Kwota
przypadająca dla osiedla Azoty wynosi 73.792,00 zł. Wnioski zawierające propozycje
zadań zgłaszane były do dnia 30.01.2018 r. Teraz są weryfikowane i opiniowane. Od
26.02.2018 r. zadania zostaną poddane konsultacji z mieszkańcami miasta. Prezydent
Miasta zaprosiła wszystkich mieszkańców osiedla do głosowania stacjonarnego, które
odbędzie się w siedzibie Rady Osiedla Azoty w dniu 26.02.2018 r. oraz do głosowań
elektronicznych, które odbędą się w okresie od 9 do 31 marca 2018 r.
Na osiedlu Azoty zgłoszone zostały następujące wnioski:
1) budowa boiska wielofunkcyjnego do koszykówki i siatkówki przy Szkole

Podstawowej Nr 3,
2) paintball na osiedlu Azoty,
3) wiaty rowerowe Azoty i Zacisze,
4) budowa parkingów dla samochodów osobowych/dostawczych,
5) budowa placu zabaw przy ul. Chemików – II etap.

2. Wykonaniu w 2017 roku gruntownego remontu ulicy Wincentego Witosa. W 2018 roku
zostanie wykonany projekt techniczny przebudowy, wraz z wymianą całej infrastruktury,
ulicy Przodowników Pracy. Po wykonaniu projektu zrobiony zostanie kosztorys
inwestorski i w zależności od jego wysokości podjęta zostanie decyzja czy remont ten
rozpocznie się jeszcze w 2018 czy też w 2019 roku. Przed rozpoczęciem inwestycji
odbędzie się spotkanie projektanta z mieszkańcami osiedla, na którym będzie można
zapoznać się z projektem technicznym i wnieść do niego uwagi.

3. Wykonaniu ze środków Budżetu Obywatelskiego w 2017 roku placu zabaw dla dzieci
i młodzieży przy ul. Chemików – I etap. Dodatkowo w 2018 roku wykonane zostanie
oświetlenie placu oraz zakupione zostaną urządzenia fitness.

4. Rozpoczęciu budowy kompleksu basenów rekreacyjnych „Wodne oKKo”. W ramach tej
inwestycji przewidziano budowę basenów otwartych i krytej pływalni. Otwarcie basenów
otwartych zaplanowane jest na czerwiec 2018 roku, a krytej pływalni na sierpień. Na
końcu inwestycji wykonany zostanie parking, a następnie Miejski Ośrodek Sportu i
Rekreacji wykona chodniki.



5. Utworzeniu na terenie byłego nieczynnego lodowiska ogrodu - centrum ochrony
bioróżnorodności. Gmina Kędzierzyn-Koźle otrzyma na wykonanie tego zadania
dofinasowanie ze środków europejskiego funduszu rozwoju regionalnego.

6. Planie zakończenia w 2018 roku remontu al. Jana Pawła II. Wykonane zostaną jeszcze
ścieżki rowerowe wzdłuż ulicy.

7. Zamiarze przeprowadzenia w 2018 roku przetargu na system rowerów miejskich OK
Bike! Jedna ze stacji rowerowych znajdować się będzie na osiedlu Azoty przy Hali
Widowiskowo Sportowej na ul. Mostowej.

8. Rozpoczęciu remontu zabytkowych ruin wzgórza zamkowego w Koźlu. Zadanie to
zostanie dofinansowane ze środków funduszy europejskich.

9. Rozpoczęciu remontu hospicjum, które będzie usytuowane w budynku po byłym
Publicznym Przedszkolu przy ul. Szymanowskiego 33A w Kłodnicy.

II. Mieszkańcy osiedla zadawali pytania i zgłaszali następujące wnioski:

1. Wniosek dotyczący wymiany starego oświetlenia na ul. Jordanowskiej.
Prezydent Miasta poinformowała, że w tym roku nie jest planowany remont ulicy
Jordanowskiej. W czwartym kwartale 2017 r. uzupełniono ubytki w nawierzchni ulicy na
wysokości Publicznego Przedszkola Nr 7. Prezydent Miasta zleci sprawdzenie stanu
technicznego ulicy.

2. Wniosek dotyczący remontu ulicy Grabskiego, chodzi o odcinek 200 metrów drogi
prowadzącej od ul. Piłsudskiego do ul. Waryńskiego.

Prezydent Miasta poinformowała, że przyjmuje wniosek mieszkańców, sprawdzi stan
techniczny ulicy i jeżeli będzie on zły, to wprowadzi zadanie do projektu budżetu miasta na
2019 rok.
Zastępca Prezydenta Miasta poinformował, że ze względu na gorszy stan techniczny
w pierwszej kolejności wyremontowana zostanie ulica Przodowników Pracy. Kolejne ulice
zostaną wyremontowane w następnej kolejności.

3. Wniosek o przywrócenie oświetlenia dwóch lamp na garażach przy Publicznej Szkole
Podstawowej Nr 3 przy ul. Przodowników Pracy. Lampy te zostały odłączone przy remoncie
ul. Witosa.

Zastępca Prezydenta Miasta poinformował, że prawdopodobnie lampy zostały odłączone
z uwagi na to, że jest to teren prywatny. Jednocześnie zobowiązał się do sprawdzenia tej
sprawy.

4. Wniosek o zrobienie strefy ruchu na osiedlu.
Prezydent Miasta poinformowała, że jest to zadanie Starostwa Powiatowego w Kędzierzynie-
Koźlu. Rada Osiedla Azoty może wystąpić do Starostwa z odpowiednim wnioskiem.

5. Informacja mieszkańców o niebezpiecznym przejściu dla pieszych z sygnalizacją świetlną
przy ul. Waryńskiego. Samochody przejeżdżają przez osiedle z dużą szybkością, często na
czerwonym świetle.



6. Wniosek o przycięcie lub wycięcie drzew rosnących przy chodniku na ul. Waryńskiego,
prowadzącym do Hali Widowiskowo Sportowej Azoty. Drzewa są pochylone i zagrażają
bezpieczeństwu.

Zastępca Prezydenta Miasta poinformował, że Gmina otrzymała zgodę na wycinkę drzew
i zostaną one usunięte.

7. Informacja mieszkańców budynku przy ul. Grabskiego 17 o osobach spożywających
alkohol oraz śmiecących w pobliskim lesie. Osoby te zachowują się bardzo głośno.
Dodatkowo w piwnicy budynku przy ul. Grabskiego 17 w okresie zimowym przebywają
bezdomni, którzy również zachowują w sposób niewłaściwy.

Prezydent Miasta poinformowała, że sprawdzi tę sprawę.

8. Prośba mieszkańców o zrobienie przez Gminę kampanii społecznej na temat bezpiecznej
jazdy na rowerze. Rowerzyści nie przestrzegają przepisów prawa o ruchu drogowym
i stwarzają niebezpieczeństwo.

9. Informacja mieszkańców budynku przy ul. Waryńskiego 8 o zamieszkaniu pod numerem 12
uciążliwych lokatorów, którzy notorycznie spożywają alkohol, dewastują mieszkanie oraz
klatkę schodową.

Prezydent Miasta poinformowała, że sprawdzi tę sprawę.

10. Wniosek o naprawę wiaduktu kolejowego na ul. Waryńskiego.
Prezydent Miasta poinformowała, że zarządcą tej drogi jest Starostwo Powiatowe
w Kędzierzynie-Koźlu. Wyremontowanie tego mostu będzie bardzo trudnym zadaniem.

11. Zapytanie dotyczące benzenu.
Prezydent Miasta poinformowała, że problem zanieczyszczenia powietrza benzenem
w Kędzierzynie-Koźlu istnieje już od wielu lat. Do decyzji podatkowych załączone zostały
ulotki dotyczące powietrza i jego zanieczyszczenia pyłami PM2,5 PM10 i benzenem. Stężenie
benzenu nie jest liczone na podstawie wyrywkowych pików tylko średniorocznie. Od trzech
lat nie zostało ono przekroczone.

12. Zapytanie dotyczące jakości wody na osiedlu. Mieszkaniec skarżył się, że woda z kranu leci
brudna, brązowa, zwłaszcza po remoncie na sieci wodociągowej.

Prezydent Miasta poinformowała, że jakość wody w Kędzierzynie-Koźlu jest bardzo dobra.
Jednocześnie zapewniła, że zleci sprawdzenie jakości wody na osiedlu Azoty.

13. Wniosek o wycięcie starych brzóz na osiedlu Zacisze. Miały one zostać wycięte przez
Wydział Ochrony Środowiska i Rolnictwa.

Prezydent Miasta poinformowała, że sprawdzi tę sprawę.

14. Dodatkowo podczas spotkania zgłosili ogólne uwagi na temat:
1) braku na osiedlu bankomatu oraz apteki;
2) braku na terenie miasta biura paszportowego.

III. W końcowej części spotkania głos zabrali przedstawiciele Komendy Powiatowej Policji
w Kędzierzynie-Koźlu, którzy opowiedzieli mieszkańcom o nowej aplikacji „Krajowe mapy
zagrożeń bezpieczeństwa” za której pośrednictwem można anonimowo zgłaszać wszystkie
zagrożenia.

W związku z brakiem dalszych pytań ze strony mieszkańców spotkanie zakończono.


